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Minnesanteckningar från samrådsgruppens möte, 

finskt förvaltningsområde 
Datum: 2017-09-05 

Plats: Torsö, Stadshuset, Kyrkogatan 2 

Tid: 18.00 

 

Närvarande: Johan Abrahamsson, Jan Hallström, Ida Ekeroth, Annica Henrysson, Britt-

Marie Stam, Sirkka Taiminen, Lea Into, Birgit Selmonsson, Och Juha Sarajärvi 
 

1. Rekrytering ny samordnare. Samrådet har önskemål om att möte med 

sverigefinnarna i det dagliga. Upplever att den tidigare samordnaren inte var tillräckligt 

delaktig i föreningsverksamheten. Förvaltningsområde har att värna finska språket och 

den finska kulturen. Samrådet har önskemål om att vara med att påverka nästa 

anställning.  

2. Information om remiss av betänkandet Nästa steg? – Förslag för en stärkt 

minoritetspolitik/SOU 2017:60).  KS förslag ska skickas till finska samrådet. 

Samrådet är positiva till Mariestads kommuns ambitionsnivåer. 

3. Aktuella ärenden. Redovisar enligt lista från Annika Björklund. MSB har gett ut 

en broschyr som Mariestads kommun har tryckt upp den för utdelning vid uppsökande 

verksamhet samt vid seniormässan 6 september, Förskolans finska avdelning startar v 

37. 

4. Planering inför öppet samråd i november. Torsdagen 16 november kl.19.00, 

kommun ska informera om sin verksamhet samt redovisa remissförslaget från KS, 

Förslag att Lennart Rohdin tillfrågas om att komma till det öppna samrådet. 

Medverkande från kommunen är samtliga sektorchefer, kommunchef och aktuella 

politiker.  

Love Antell ska tillfrågas om att medverka på Sverigefinska dagen 24 februari 2018 

5. Nästa möte. 16 november 2017 kl.19, 1 februari 2018 kl.18.00 
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6. Övriga ärenden. Det finns en oro för Fredslund, upplever inte att det fungerar. Kan 

ett våningsplan på Ärlan riktas mot finsktalande seniorer? 

 

Minnesanteckningar: Lotta Hjoberg, Sektorchef, stöd och omsorg 


